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Elnökségi ülés 

2022. november 9. szerda 18:00 

Helyszín: ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum körút 4/A)/Microsoft 

Teams 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK  Nagymihály Levente 

ELTE BTK HÖK  Vida Veronika 

ELTE IK HÖK  Árva Lúcia Borbála 

ELTE PPK HÖK Tóth Cintia 

ELTE GTK HÖK  Molnár Levente 

ELTE TTK HÖK  Mig András 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK  Vasas Máté 

ELTE KolHÖK  Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Győri Kata (elnöki referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Diczkó Dalma (szervezetfejlesztésért felelős 

alelnök) 

ELTE SEK (online) Góczán Pál (elnök) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Dr. Krasz Péter (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 07 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Varga Réka elmondja, hogy a tegnapi nap folyamán Bognár Fanni kiküldött egy e-

mailt a gólyabálok igénylőjének összeállításával kapcsolatban, mai napi határidővel.  

Varga Réka elmondja, hogy megkereste az EHÖK hallgatói önkormányzatát Kovács 

Eszter Csilla, a HÖOK elnökhelyettese, hogy szeretne-e valamelyik részönkormányzat 

EFOTT, Bombay és Red Bull promóciót a gólyabálon. Az elnökség a Bombay és Red Bull 

promóciót szeretné mindegyik gólyabálra. 

Varga Réka felhívja a figyelmet arra, hogy a holnapi nap van a HÖOK vezetőképzőre 

való jelentkezés határideje. Kéri, hogy aki még nem jelentkezett, de szeretne jönni, az töltse ki 

a kiküldött táblázatot. Kérdezi, hogy ki az, aki már csütörtökön is lejönne a programokra. Vasas 

Máté, Molnár Levente és Mig András jelzi, hogy TáTK, GTK, és a TTK is gondolkodik rajta. 

 Tanév további rendje és az oktatás formája 

Varga Réka elmondja, hogy mely karokon lesznek jelenléti órák az utolsó héten, és 

kérte, hogy kerüljék az "online" szót a kommunikációban ezzel kapcsolatban. Az elnökségi 

képviselők értekeznek a vizsgaszervezéssel kapcsolatos problémákról, különösen az oktatók 

elérhetőségével kapcsolatban, és az oktatók segítségével dolgoznak az ügyön.  

Kollégiumi kérdőív 

Kis Zsanett elmondja, hogy a közeljövőben ki fognak küldeni egy kérdőívet, amivel 

fel szeretnék mérni, hogy hányan maradnának a kollégiumokban a vizsgaidőszakban, illetve a 

tavaszi félév kezdetéig. Három féle válaszlehetőség lenne: az első az, hogy a hallgató 

fenntartaná a kollégiumi férőhelyet és végig bent lakna, a második az, hogy végig hazamenne, 

a harmadik pedig, hogy egy-egy éjszakára jönne csak fel a hallgató. A legoptimálisabb az lenne, 

ha mindenki az első opciót jelölné, hiszen akkor tudják elkerülni azt, hogy bezárják a 

kollégiumok épületeit. A kérdőív eredményei az ELTE Műszaki Főigazgatóságnak kellenek. 

Varga Réka hozzáteszi, hogy szerencsére a legtöbb helyen személyes vizsgáztatás lesz, így 

valószínű, hogy mindenki az első opciót fogja jelölni. 

Vizsgaidőszakok szervezése 

Varga Réka kérdezi az elnökséget, hogy melyik kar hogyan tervezi a vizsgaidőszakát. 

Mig András elmondja, hogy a TTK-n személyes vizsgaidőszakot szeretnének elsősorban, de 

az oktatóknak lehetősége van online is vizsgáztatni. Vasas Máté elmondja, hogy a TáTK-n 

inkább online fog megvalósulni a vizsgaidőszak. Árva Lúcia elmondja, hogy ők nem kerestek 

fel közoktatási intézményt ezzel kapcsolatban, így náluk még egészen kérdéses a pontos 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

ELNÖKSÉG 

 
lebonyolítása a vizsgaidőszaknak, viszont inkább online javaslatok hangoztak el eddig. 

Nagymihály Levente elmondja, hogy az ÁJK online és offline is fog vizsgáztatni.  

Takács Luca Sára kérdezi, hogy elkezdhetik-e a hosszú gyakorlatukat februárban, 

ahelyett hogy a félév kezdetére kellene várniuk. Mig András azt javasolja, hogy több 

pótvizsgát ajánljanak fel az rövidebb vizsgaidőszak miatt. Varga Réka elmondja, hogy a 

záróvizsgák elhalasztása nem befolyásolja a mesterképzésre történő felvételt, és hogy a külföldi 

egyetemek általában rugalmasak a külföldi diákok jelentkezésével kapcsolatban. Diczkó 

Dalma elmondja, hogy a nyelvvizsga-mentességi követelményt az egyes programmenedzserek 

határozzák meg.  

Közintézményekre vonatkozó kifizetési stop 

Árva Lúcia kérdezi, hogy az, hogy a közintézményekre vonatkozó költekezési tilalom mikortól 

kezdődik. Bognár Fanni válasza, hogy decembertől kezdődően két hónapig fog tartani.  

 

2. Egyebek 

Varga Réka 19 óra 01 perckor lezárja az ülést.  
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 

 

 

Győri Kata 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens  


